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írásbeli választ igénytó kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„A csokoládégyártással kapcsolatban van-e kvótamegállapodós, piacvédelmi elSírás,
ami akadálya lehet a magyarországi cégalapításnak? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

GráfJózsef
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon a csokoládégyártás jogi hátterével kapcsolatosan fordultak hozzám .
Ennek következtében az alábbi kérdéseket kívánom feltenni Miniszter úrnak:

Egy Európai Unión kívüli országban működő csokoládé-gyártó nagyvállalat milyen
feltételekkel alapíthat csokoládégyártással foglalkozó üzemet Magyarországon ?
Mely jogszabályok tartalmazzák az üzemalapítás általános és esetleges speciális
szabályait?
A csokoládégyártással kapcsolatban van-e kvótamegállapodás, piacvédelmi előírás,
ami akadálya lehet a magyarországi cégalapításnak ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009. július 24 .
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